
Referat fra styresmøte i Verran og Inderøy Fjellstyre på Tingvold Hotel 29/3-17 kl 1800. 

  Disse møtte: Bjørn Skjelstad. Ole Tronstad. Lena Olderen Heggstad. Grete Mari Sand. Leif Jåma.         

Ole Anders Iversen og Hans Tettli. 

 

Sak 1/17. Orienteringer. 

- Båter er slitte, vurderer å få tak i noen nye brukte. 

- Kart. Blir opptrykt sammen med Verran Kommune. 

- Div fra NFS. 

- Prøve med en reportasje i Inderøyningen om fjellstyret. 

- Båt Langvatnet. Dårlig, har en ny på gang. 

- Infotavler. Blir renovert til sommeren. 

- Bru Simadalen. Søker og bygger ny. 

- Elgpriser. Justeres opp med 3%. 

- Beiteproblematikk i elgjakta. Kommunen har sendt brev til sauavlslaga, hovedsanking skal 

være gjort før 15 sept. 

- Revisjon. Mulig å søke om fritak. 

Sak 2/17. Regnskap og årsberetning for 2016. 

                                     - Regnskap gjennomgått og enstemmig godkjent. 

                                     - Årsberetning opplest og enstemmig vedtatt. 

 

Sak 3/17. Prisjustering på jaktkort og hytter. 

                         Vedtak: Sesongkort for utenbygds opp fra 1750,- til 1800,- 

                                        Sesongkort for innenbygds opp fra 875,- til 900,- 

                                        Prisene på dags og ukekort endres ikke. 

                                         Hyttepriser justeres opp med ca 3% 

                Priser blir da: Ormsetstua fra 600,- til 620,- 

                                         Ormsethytta fra 420,- til 450,- 

                                         Mefjellshytta uforandret. 

                                          Simadalshytta fra 420,- til 450,- 

                                           Langvassnaustet fra 330,- til 350,- 

                                           Valtjernhytta  fra 310,-til 320,-  

                                                  10% mva kommer i tillegg. 

 



Sak 4/17. Budsjett for 2017.    

             Det fremlagte budsjettet ble enstemmig vedtatt. 

 

Sak 5a/17. Søknad om støtte til vedlikehold fra Bolmset veilag. 

                     Bjørn Skjelstad erklærte seg inhabil og fratråtte møtet. 

                     Vedtak: Det bevilges kr 4000,- til vedlikehold av Bolmsetveien.   

Sak 5b/17. Søknad fra Ormsetvatnet velforening om støtte til brøyting av parkplass ved Buavatnet. 

                     Vedtak: Det bevilges kr 8000,- som et engangsbeløp. Det blir tatt kontakt med velforeninga og NTE 

om å få til en parkeringsavgift både ved Buavatnet og Ormsetvatnet som gjelder for hele året. 

 

Sak 6/17. Oppretting av nytt jaktfelt ved Grønnlia. 

                Vedtak: Det lyses ut 1 stk voksen elg til fast pris på kr 10.000,- Jakttid 14 dager fra 25/9. Vi stiller våre 

hytter til disp, mot vanlig leiepris. Det er ikke tillat med løshund. 

 

Sak 7/17. Eventuelt. 

- Søknadsdato på rypejakta blir 6/5 kl 0900. 

Det ble servert kveldsbuffe etter møtet. 

 

Ole Tronstad /s/      Lena Olderen Heggstad /s/       Ole Anders Iversen /s/         Leif Jåma /s/ 

 

Bjørn Skjelstad /s/   Grete Mari Sand /s/              Hans Tettli /s/ 

 


